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Synpunkter från Trafik- och renhållningsnämndens 

handikappråd 

Rådet anser det naturligt att varje nämnd och bolag ska ta ansvar för och se 

tillgänglighetsfrågorna som en naturlig del i den dagliga verksamheten. Likaså är 

det självklart att det fortsatta tillgänglighetsarbetet för trafikkontorets del nu 

endast ska omfatta nämndens ansvarsområden.  

Att genomföra investeringar för 45 mnkr för att åtgärda ”Enkelt avhjälpta hinder” 

i utemiljön samt busshållplatser och ledstråk ligger helt i linje med trafikkontorets 

ansvar att förbättra tillgängligheten för personer med funktionsnedsättning. Rådet 

tillstyrker därför förslaget till beslut. 

Rådet vill dock samtidigt uttrycka en oro över stadsdelsförvaltningarnas 

beredskap att ta över ansvaret för tillgänglighetsåtgärder på parkmark. Även 

beredskapen för och finansieringen av tillgänglighetsåtgärder inom stadens 

samtliga övriga förvaltningar och bolag kan leda till stora bekymmer.  Därför är 

det ytterst viktigt att den nyinrättade borgarrådstjänsten med ett övergripande 

ansvar för tillgänglighetsfrågor, får tillgång till de rätta verktygen för att kunna 

förmå samtliga nämnder och bolag att få tillgänglighetsfrågorna att genomsyra sin 

verksamhet. 

Rådet vill även framhålla vikten av att upparbetade projekt inom 

tillgänglighetsområdet som drivits av tillgänglighetsprojektet, men som inte 

längre kan anses ligga på trafiknämndens ansvar, snabbt bör få en ny hemvist 

inom staden för att inte förlora upparbetade kontakter och kunskaper. ”Värdig 

Entré” är exempel på ett dylikt projekt.  

 


